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Protokół Nr III/06 
z III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 27 grudnia 2006 roku  

w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1. 
 Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
2. Przyjęcie porządku obrad III Sesji Rady Miejskiej. 
3. Przyjęcie protokołów z I,II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Leszka Stanisława Plichty                           
    na miejsce radnego Bogusława Bończaka  w związku z wygaśnięciem mandatu,  
5. ZłoŜenie ślubowania przez Radnego Leszka Stanisława Plichtę. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Jacka  
    Pawła Kłosa. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja  
    Władysława Biernackiego  
8. Przekazanie przez Polski Czerwony KrzyŜ w Łowiczu pucharu za największą ilość                                                      
    oddanej krwi  przez mieszkańców naszego miasta w woj. łódzkim. 
9. Podjęcie uchwał: 
1/ zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów stałych Komisji Rady Miejskiej  
    w Łowiczu, 
2/ w sprawie wyboru członków Sądu Honorowego, 
3/ w sprawie wyznaczenia delegata na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia  
    Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury, 
4/ w sprawie zasad zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnych, 
5/ w sprawie zmian budŜetu Miasta Łowicza na 2006 rok, 
6/ w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2006, 
7/ w sprawie zmiany  w Uchwale Nr LXII/373/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia  
    28 września 2006 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z tyt.  poŜyczki                      
    z budŜetu państwa na pokrycie planowanego deficytu budŜetu związanego 
    z  prefinansowaniem zadań inwestycyjnych pn. ”Budowa i modernizacja dróg                  
    w Łowiczu istotnych dla  obsługi ruchu regionalnego –Etap II” realizowanych               
    w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, 
8/ w sprawie zmiany w Uchwale Nr II/15/2006 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia  
    6 grudnia 2006 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z tyt. poŜyczki                         
    z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi             
    na pokrycie planowanego na 2007 rok deficytu budŜetowego związanego z realizacją  
    zadania inwestycyjnego pn.„Termomodernizacja łowickich placówek oświatowo- 
    wychowawczych”, 
9/ w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Łowicza z organizacjami  
    pozarządowymi oraz  podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia  
    24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie  
    na rok 2007, 
10/w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie bez przetargu dotychczasowemu    
     uŜytkownikowi Spółdzielni Ogrodniczo Pszczelarskiej „Pszczółka” w Łowiczu  
     w uŜytkowanie wieczyste niezabudowanej nieruchomości, stanowiącej własność  
     Gminy Miasta Łowicza, połoŜonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ul. 3 Maja, 
11/w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
     połoŜonej w Łowiczu, obrębie Łowicka Wieś oraz wyraŜenia zgody na obciąŜenie 
     nieodpłatną słuŜebnością drogową, 
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12/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Łowicz w zakresie  
     wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
     przedszkolnego mieszkańcom Gminy Łowicz, 
13/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Chąśno w zakresie  
     wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
     przedszkolnego mieszkańcom Gminy Chąśno, 
14/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Nieborów w zakresie  
     wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
     przedszkolnego mieszkańcom Gminy Nieborów, 
15/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Zduny w zakresie  
     wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
     przedszkolnego mieszkańcom Gminy Zduny, 
16/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Łyszkowice w zakresie  
     wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
     przedszkolnego mieszkańcom Gminy Łyszkowice, 
17/w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Kocierzew Południowy  
     w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia  
     wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy Kocierzew Południowy, 
19/w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/119/2003 Rady Miejskiej w Łowiczu 
     z dnia 27 listopada 2003 r. w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych 
     dotyczących przewozu osób i bagaŜu taksówkami osobowymi na terenie Miasta  
     Łowicza, 
20/w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu 
     na 2007 rok. 
10.Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2007 rok oraz planów pracy Komisji  
     na I półrocze 2007 roku,        
11.Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych Ŝądań wynikających  
     z art. 36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art. 37 ust.6 i 7 ustawy 
     z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
    (Dz. U. z 2003 r Nr 80 poz. 717 z  późn. zm.). 
12.Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 
13.Interpelacje, zapytania, sprawy róŜne. 
14.Ustalenie terminu następnej sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
15.Zakończenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
 
Ad.1. 
 
Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa.  
Powitał Radnych, Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza 
Miasta Pana Bogusława Bończaka, Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Marcina Kosiorka, 
Starostę Łowickiego Pana Janusza Michalaka, Komendanta Powiatowego Policji Pana 
Zygmunta Galanta, Zastępcę Komendanta Państwowej StraŜy PoŜarnej Pana Piotra 
Błaszczyka, Kierownika Biura Zarządu Rejonowego PCK Panią Jolantę Głowacką, 
Sekretarza Miasta Panią Annę Czubak, Radcę Prawną Urzędu Miejskiego Bogumiła Olczaka, 
Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziałów, Przewodniczących 
Zarządów Osiedli, pracowników Urzędu Miejskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe na ustawowy skład Rady jest 21 Radnych, 
obecnych jest 19 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 
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Ad.2. 
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe porządek obrad III Sesji został przesłany wszystkim 
zaproszonym. Zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi lub inne propozycje. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe w związku z rezygnacją Radnego Jacka 
Kłosa i Radnego Andrzeja Biernackiego  proponuje wprowadzenie 2 uchwał stwierdzających 
wygaśnięcie mandatu Radnego Jacka Kłosa i Radnego Andrzeja Biernackiego jako pkt.6 i 7 
w porządku obrad. Pozostałe punkty spowodują przesunięcie numeracji porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zdjęcie z porządku obrad uchwały  
nr 1 z pkt.7 porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie zmienionego porządku obrad. 
                             18”za” 0 „przeciw” ,0 „wstrzymujących „ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe porządek obrad III Sesji został przyjęty 
jednogłośnie.            
 
Ad.3. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe Protokóły z I , II Sesji zostały wyłoŜone  
w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad, moŜna zgłosić swoje uwagi i zastrzeŜenia. 
Sekretarzem I Sesji był Radny Michał Anyszewski, natomiast  II Sesji był Radny  
Piotr Gołaszewski. 
Zwrócił się z zapytaniem do Radnych oraz Sekretarzy Sesji, czy są uwagi lub zastrzeŜenia. 
                             Uwag i zastrzeŜeń nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie przyjęcia Protokołów  
z I , II Sesji . 
                           17 „za „ 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących „ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Protokoły z I oraz II Sesji zostały przyjęte  
bez zmian. 
            Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza III Sesji Radnego  
Jacka Haczykowskiego, który wyraził zgodę. 
 
Ad.4. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe wpłynęło  pismo od Komisarza 
Wyborczego w Skierniewicach, w związku  z  wygaśnięciem  mandatu radnego  Bogusława 
Bończaka i uzyskaniem w następnej kolejności największej ilości głosów przez Pana Leszka 
Stanisława Plichtę  / pismo stanowi załącznik / 
 
Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Leszka Stanisława Plichty na miejsce  
Radnego Bogusława Bończaka w związku z wygaśnięciem mandatu- przedstawił  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Józef Więcek . 
                                   / stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie  
                         U c h w a ł ę Nr III/18/2006  
                     18 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
                
 



 4 

 
Ad.5. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe radny przed przystąpieniem  
do wykonywania mandatu składa ślubowanie  zgodnie z art.23 a ust.1 ustawy o samorządzie 
gminnym. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącej Rady 
Miejskiej Radnej Krystyny Ostrowskiej o odczytanie tekstu ślubowania. 
Wszyscy radni powstali a Radna odczytała tekst ślubowania. 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 
Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców.” 
                      Radny Leszek  Stanisław Plichta   odpowiedział : „ślubuję”. 
Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Radnemu Leszkowi Plichcie objęcia mandatu 
Radnego w Radzie Miejskiej. 
 
Ad.6. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe w dniu 22 grudnia 2006 roku   
do Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo Radnego Jacka Kłosa składające rezygnację  
z funkcji Radnego Rady Miejskiej./ stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego Jacka Kłosa / stanowi załącznik / 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością głosów 
                         U c h w a ł ę Nr III/19/2006  
                     4 „za”,0 „ przeciw,” 15 „wstrzymujących” 
                
Ad.7.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe w dniu 27 grudnia 2006 roku  do 
Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo Radnego Andrzeja Biernackiego składające 
rezygnację z funkcji Radnego Rady Miejskiej./ stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Biernackiego /stanowi załącznik / 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością głosów 
                         U c h w a ł ę Nr III/20/2006  
                     5 „za”,2 „przeciw”, 12 „wstrzymujących” 
 
Ad.8. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe wpłynęło pismo z Polskiego 
Czerwonego KrzyŜa Zarządu Rejonowego w Łowiczu w sprawie umieszczenia w porządku   
obrad  punktu wręczenia pucharu za oddania największej ilości krwi przez mieszkańców  
Łowicza  w województwie łódzkim / stanowi  załącznik / 
Pani Jolanta Głowacka Kierownik Biura PCK podziękowała władzom miasta  
za wspieranie działalności PCK i przekazała puchar na ręce Burmistrza Miasta Łowicza. 
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Pani Kierownik  zaproponowała wręczenie odznak ZasłuŜony dla P.C.K. osobom, które  
oddały największą ilość krwi w mieście.  
WyróŜniony został: Pan Wiesław Wilk, Panu Dariusz Mroczek, Pan Krzysztof Gajda.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa oraz Burmistrz Miasta  
Pan Krzysztof Jan Kaliński wręczyli odznaki  oraz  ksiąŜki.  
Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński  podziękował za wręczony puchar i  duŜe 
zaangaŜowanie Radnych poprzedniej kadencji: Antoniemu Szaleckiemu, Dariuszowi 
Mroczkowi oraz  innym mieszkańcom miasta  i młodzieŜy, którzy oddali duŜą ilość krwi  
na terenie miasta. 
Pani J.Głowacka przekazała serdeczne Ŝyczenia noworoczne wszystkim Radnym, Ŝycząc  
dobrej współpracy w nowym roku. 
Radni Rady Miejskiej otrzymali wraz z Ŝyczeniami po 1 bombce choinkowej. 
 
 
Ad. 9. 
 
1/ Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa przedstawił pismo Radnej 
Krystyny Ostrowskiej w sprawie rezygnacji z pracy w Komisji Mieszkaniowej I Socjalnej. 
                                   / stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie   
przyjęcia rezygnacji. 
                                  6 „za”,2 przeciw , 10 wstrzymujące 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe rezygnacja została przyjęta. 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów stałych komisji 
Rady Miejskiej w Łowiczu przedstawił Przewodniczący Rady Radny Henryk Zasępa 
                                   /stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Henryk Zasępa zwrócił się z zapytaniem czy Radny  
Leszek Plichta  wyraŜa zgodę na pracę w Komisjach. 
                         Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie  
                         U c h w a ł ę Nr III/21/2006  
                     16 „za”,0 „przeciw,”  0 „wstrzymujących” 
 
2/Projekt uchwały w sprawie wyboru członków Sądu Honorowego  przedstawiła     
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Krystyna Ostrowska  
                             / stanowi załącznik/ 
 Radny Michał Anyszewski zgłosił kandydatów: Radnego   Józefa.          Więcka  
                                                                               Radną      GraŜynę        Sobieszek  
                                                                               Radnego   Piotra           Gołaszewskiego  
                                                                               Radną       Ewę              Zbudniewek  
 Innych kandydatur nie zgłoszono. Radni wyrazili zgodę. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością    
 głosów                         U c h w a ł ę Nr III/22/2006  
                                17 „za”,0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
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3/Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia delegata na Walne Zebranie Członków    
   Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury – przedstawił Radny Józef Więcek 
                              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
                               / stanowi  załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe zaproponowano  kandydaturę Burmistrza 
Miasta, który  wcześniej wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie  
                         U c h w a ł ę Nr III/23/2006  
                     18 „za”,0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujący” 
 
 4/Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnych-  
    przedstawiła Radna Krystyna Ostrowska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej                                     
   /stanowi załącznik/  
    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością  
    głosów 
                         U c h w a ł ę Nr III/24/2006  
                         18 „za „ ,0” przeciw” ,1 „wstrzymujących „ 
5/Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu Miasta Łowicza na 2006 rok –  
   przedstawił Pan Arkadiusz  Podsędek  Skarbnik  Miasta Łowicza  /stanowi  załącznik / 
   Skarbnik Miasta poinformował, Ŝe radni otrzymali autopoprawki do wcześniej  
   przekazanej uchwały / stanowi  załącznik / 
   Radny Robert Wójcik – zwrócił uwagę, Ŝe projekt uchwały był niedopracowany i zmiany  
   były zgłaszane w ostatniej chwili o czym świadczy zmiana uchwały proponowana na sesji. 
   Poinformował, Ŝe  na posiedzeniu Komisji BudŜetu i Finansów zwrócono uwagę na     
   niezbilansowanie kwoty 400 000 zł  zmieszczonej w załącznikach. 
   Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta wyjaśnił, Ŝe Dyrektorzy jednostek byli  
   wcześniej    informowani o konieczności składania zmian do budŜetu miasta w terminie  
   do 15 grudnia br. Natomiast ostatnie wnioski z propozycją zmian  wpłynęły w dniu  
   27 grudnia br. złoŜone przez Szkoły Podstawowe  Nr 4 i Nr 7.  
   Stwierdził, Ŝe wprowadzanie poprawek w ostatniej chwili moŜe być powodem do      
   przekłamań lub nieprawidłowości. NaleŜy uczulić jednostki, Ŝe takie  zmiany powinny być  
   zgłaszane wcześniej. 
   Radny Robert Wójcik – zwrócił uwagę, Ŝe kaŜda zmiana powinna być zaopiniowana przez  
   Komisję BudŜetu i Finansów. 
   Pan Arkadiusz Podsędek – poinformował, Ŝe są to zgłoszone autopoprawki i nie ma  
   konieczności zasięgania opinii Komisji, nie ma takiego wymogu prawnego. 
   MoŜna przegłosować projekt uchwały wraz z autopoprawkami Burmistrza Miasta. 
   Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Komisji      
   BudŜetu i Finansów, czy zachodzi potrzeba zwołania Komisji. 
   Przewodniczący Komisji Radny Grzegorz Wojciechowski – stwierdził, Ŝe skoro nie ma  
   przeszkód  prawnych, nie widzi potrzeby zwołania Komisji. 
 
   Przewodniczący Komisji  stwierdził, Ŝe opinia Komisji BudŜetu i Finansów jest pozytywna.  
                                   / stanowi załącznik / 
    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością  
    głosów                          U c h w a ł ę Nr III/25/2006  
                                 17 „za „ ,0” przeciw „,2 „wstrzymujące” 
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6/Projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku  
   budŜetowego  2006 –przedstawił  Pan Arkadiusz .Podsędek Skarbnik Miasta  
                                      / stanowi załącznik/ 
                                     Pytań i uwag nie zgłoszono. 
  Opinię Komisji BudŜetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Radny  
  Grzegorz Wojciechowski./ stanowi  załącznik / 
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęta jednogłośnie  
                                    U c h w a ł ę Nr III/26/2006  
                                 19 „za „ ,0 „ przeciw”0 „wstrzymujących” 
7/Projekt uchwały  w sprawie zmiany  w Uchwale Nr LXII/373/2006 Rady Miejskiej  
  w Łowiczu z dnia 28 września 2006 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z tyt.    
  poŜyczki z budŜetu państwa na pokrycie planowanego deficytu budŜetu związanego 
  z prefinansowaniem zadań inwestycyjnych pn. ”Budowa i modernizacja dróg                  
  w Łowiczu istotnych dla  obsługi ruchu regionalnego –Etap II” realizowanych 
  w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego – 
  przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta / stanowi załącznik/ 
                              Pytań i uwag nie zgłoszono. 
  Opinię Komisji BudŜetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Radny  
  Grzegorz  Wojciechowski/ stanowi  załącznik / 
 
  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęta jednogłośnie  
                                 U c h w a ł ę Nr III/27/2006  
                                 19 „za „ 0 „przeciw” ,0 „wstrzymujących” 
 
8/Projekt uchwały  w sprawie zmiany w Uchwale Nr II/15/2006 Rady Miejskiej w  
   Łowiczu z dnia 6 grudnia 2006 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z tyt.  
   PoŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w  
   Łodzi na pokrycie planowanego na 2007 rok deficytu budŜetowego związanego z  
   Realizacją zadania inwestycyjnego pn.„Termomodernizacja łowickich placówek  
   oświatowo- wychowawczych”-przedstawił Pan A.Podsędek Skarbnik Miasta. 
                                       / stanowi załącznik/ 
                                     Pytań i uwag nie zgłoszono. 
    Opinię Komisji BudŜetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Radny  
    Grzegorz Wojciechowski./ stanowi  załącznik / 
 
    Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęta większością  
    głosów 
                                 U c h w a ł ę Nr III/28/2006  
                                 17 „za „ ,0 „przeciw” ,2 „wstrzymujące”  
 
9/Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Łowicza z  
   organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3  
   ustawy z dnia  24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o  
   wolontariacie na rok 2007- przedstawiła Pani Maria Więckowska Naczelnik Wydziału  
   Spraw Społecznych / stanowi załącznik / 
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Radny Michał Anyszewski –zwrócił się z zapytaniem jakimi kryteriami kierowano się przy 
opracowaniu Programu, z jakimi organizacjami i stowarzyszeniami współpracowano, z kim 
prowadzono dyskusję w tym zakresie. 
Pani Maria Wi ęckowska  poinformowała, Ŝe z wszystkimi Klubami prowadzona jest 
współpraca działającymi na terenie miasta takimi jak: UKMS „KsięŜak”, Klub Sportowy 
„Pelikan”i Korabka. Program opracowano w ogólnym zakresie, aby istniała moŜliwość 
dopisania w ciągu roku innych organizacji i stowarzyszeń. Współpraca moŜe odbywać się na 
płaszczyźnie finansowej i poza finansowej. Stwierdziła, Ŝe  dziedziny sportu zamieszczone w 
programie mogą być zmienione przez radnych, poniewaŜ w materiałach na sesję przekazano 
projekt programu. 
Radny Robert Wójcik –zwrócił się z zapytaniem czy wykorzystując ustawę o wolontariacie 
moŜna w przyszłości dopisać pomoc społeczną, pomoc dla osób niepełnosprawnych, 
zwolnionych z pracy, bezrobotnych. Zwrócił się z zapytaniem czy moŜna przeznaczać środki 
finansowe na całe zadanie czy tylko jego  wspieranie. 
Pani Maria Wi ęckowska – poinformowała, Ŝe do zadań o pomocy społecznej stosuje się 
inne przepisy i zadania powierzone są Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej. 
Stwierdziła, Ŝe Ŝadne z proponowanych zadań nie moŜe być finansowane w 100 % ale moŜna 
je dofinansowywać częściowo w zaleŜności od podpisanej umowy. 
Radny Michał Anyszewski –zwrócił się powtórnie z pytaniem jakimi kryteriami kierowała  
się Pani Naczelnik przy opracowaniu Programu i czy były jakieś konsultacje społeczne z 
organizacjami samorządowymi. 
Radny Robert Wilk  – poinformował, Ŝe nie było konsultacji z Klubem „Pelikan”. 
Pani Maria Wi ęckowska- stwierdziła, Ŝe nie ma obowiązku konsultowania projektu 
uchwały, ale były dyskusje związane z Programem dla organizacji pozarządowych. 
Wypracowano pewne zasady w przeciągu 5 lat, propozycje Wydziału  moŜna zmienić, jeśli 
takie będzie Ŝyczenie Radnych. 
Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała 
                              / stanowi  załącznik / 
  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła większością  
  głosów 
                                 U c h w a ł ę Nr III/29/2006  
                                 17 „za „ ,0 „przeciw” ,1 „wstrzymuj ący”  
10/Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie bez przetargu  
     dotychczasowemu uŜytkownikowi Spółdzielni Ogrodniczo Pszczelarskiej „Pszczółka”  
     w Łowiczu w uŜytkowanie wieczyste niezabudowanej nieruchomości, stanowiącej  
     własność Gminy Miasta Łowicza, połoŜonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy  
     ul. 3 Maja – przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami 
                                       / stanowi  załącznik / 
     Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  
     Radny Jacek Haczykowski / stanowi  załącznik/ 
     Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                     U c h w a ł ę Nr III/30/2006  
                                 18 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujące”  
11/Projekt uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy niezabudowanej  
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Łowiczu, obrębie Łowicka Wieś oraz      
wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieodpłatną słuŜebnością drogową- przedstawiła  
Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami . 
                                 / stanowi  załącznik / 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski / stanowi  załącznik/ 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/31/2006  
                                 18 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujące” 
 
12/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Łowicz w  
zakresie  wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Łowicz –przedstawiła Pani Joanna Mostowska 
Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich /stanowi załącznik/ 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/32/2006  
                                 19 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujące”  
13/Projekt uchwały  w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Chąśno w  
zakresie  wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Chąśno – przedstawiła Pani Joanna Mostowska 
Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich /stanowi załącznik/ 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/33/2006  
                                 19 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujące”  
14/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Nieborów 
w zakresie  wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Nieborów – przedstawiła Pani Joanna Mostowska 
Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich /stanowi załącznik / 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/34/2006  
                                 19 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujące”  
15/ Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą Zduny  
w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania  
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Zduny- przedstawiła Pani Joanna Mostowska  
Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich /stanowi załącznik / 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/35/2006  
                                 19 „za „ ,0 „przeciw” ,0 „wstrzymujących”  
16/Projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą  
Łyszkowice w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia  
wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy Łyszkowice – przedstawiła 
Pani J.Mostowska Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich 
                                        / stanowi załącznik / 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/36/2006  
                                 19 „za „ ,0 „ przeciw” ,0 „wstrzymujących”               
17/Projekt uchwały  w sprawie współdziałania Gminy Miasta Łowicz z Gminą 
Kocierzew Południowy w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego  
zapewnienia  wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy Kocierzew Południowy- 
przedstawiła Pani Joanna Mostowska Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Przedszkoli 
Miejskich / stanowi załącznik / 
                                Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr Pochwała  
                                 / stanowi załącznik/ 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe Rada Miejska przyjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę Nr III/37/2006  
                                 19 „za „ ,0 „ przeciw” ,0 „wstrzymujące”  
 
18/ Projekt uchwały w sprawie przekształcenia zakładu budŜetowego Gminy Miasta 
Łowicza w jednostkę budŜetową pod nazwą Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w 
Łowiczu – przedstawiła Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydz. Spraw Lokalowych i 
Działalności Gospodarczej /stanowi  załącznik / 
Pan Andrzej Masztanowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 
poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta informował 
radnych, Ŝe nie zachodzi potrzeba pilnego przekształcania zakładu. Skarbnik Miasta na 
posiedzeniu Komisji stwierdził , Ŝe  jednym z głównych powodów przekształcenia jest zapis 
w projekcie budŜetu miasta na 2007 rok, z którego wynika, Ŝe  ZGM jest  ujęty jako jednostka 
budŜetowa. Dyrektor powołał się na Rozporządzenie  Ministra Finansów z dnia 29 czerwca 
2006 roku w sprawie gospodarki finansowej jednostek budŜetowych, zakładów budŜetowych 
oraz trybu postępowania przy przekształceniu w inną formę organizacyjno-prawną/ stanowi 
załącznik / 
Poinformował, Ŝe w przypadku likwidacji zakładu, konieczne jest sporządzenie bilansu  
zamknięcia. Najpierw powinna być podjęta  uchwała o likwidacji zakładu a następnie 
wprowadzony zapis w projekcie budŜetu miasta na następny rok. Zasadnym jest  pytanie, na 
jakiej podstawie wprowadzono powyŜszy zapis do projektu budŜetu na 2007 rok. 
Aby dokonać likwidacji zakładu wymagany jest  odpowiedni okres czasu na dokonanie 
pewnych operacji finansowych. 
Pan Andrzej Masztanowicz poinformował, Ŝe w ustawie o finansach publicznych był zapis 
obowiązujący od 1 stycznia 2006 roku, Ŝe zakład moŜe funkcjonować cały rok na podstawie 
wcześniej uchwalonego budŜetu miasta na 2006 rok.  
Była opinia RIO za I półrocze br. taka, aby  zmierzać do likwidacji zakładów budŜetowych.  
Obecnie podejmowane  działania uniemoŜliwiają właściwe przekształcenie zakładu. 
Istotną róŜnicą pomiędzy zakładem budŜetowym a jednostką budŜetową jest przepływ 
środków finansowych, jednostka będzie odprowadzała wszystkie dochody do budŜetu miasta 
a następnie będą przelewane środki  na wydatki na konto zakładu. PowyŜsze operacje 
bankowe będą związane z ponoszeniem kosztów. 
Radny Jacek Haczykowski – zwrócił się z prośbą o wypowiedź na temat konieczności 
przekształcenia zakładu ZGM  Skarbnika Miasta. 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta – poinformował, Ŝe operacje bankowe 
dotyczące przelewów są bezpłatne, poniewaŜ są dokonywane w tym samym banku. 
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Przyznał, Ŝe w okresie między posiedzeniem Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta a Sesją  
została podpisana przez Prezydenta R.P. nowelizacja ustawy o finansach publicznych, która 
zmienia pierwotne  załoŜenia  władz miasta.  
Dokonywanie przekształcenia zakładu  w trakcie roku spowoduje dodatkowe koszty związane 
z przygotowaniem bilansu zamknięcia. 
Radny Ryszard Szmajdziński poinformował, Ŝe Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta  
dyskutowała na temat przekształcenia zakładu. Zwrócił się z zapytaniem, jakie jest zdanie w 
tym zakresie Burmistrza Miasta, poniewaŜ projekt budŜetu miasta był przygotowany przez 
poprzedniego Burmistrza Miasta. Stwierdził, Ŝe osobiście nie widzi potrzeby takiego 
przekształcenia, na kilka dni przed końcem roku. Ponowił pytanie do Burmistrza Miasta czy 
zachodzi konieczność przekształcenia zakładu w takim pośpiechu w sytuacji, kiedy budŜet 
miasta nie jest przyjęty. 
Przekształcenie to moŜe spowodować wydłuŜenie obiegu środków finansowych i zwiększy 
decyzyjność władzy wykonawczej. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe koniec roku jest 
najodpowiedniejszym okresem na dokonanie przekształcenie  bez ponoszenia dodatkowych 
kosztów. W przyszłości planowane jest przekształcenie pozostałych zakładów budŜetowych 
w jednostki budŜetowe. 
Pan Arkadiusz Podsędek – zwrócił  uwagę na rodzaj likwidacji zakładu, proponowana 
likwidacja nie jest w celu faktycznego i fizycznego zlikwidowania zakładu a w celu 
przekształcenia w jednostkę budŜetową. Bilans zamknięcia dokonywany na koniec roku 
będzie bilansem otwarcia dla nowej jednostki. Z mocy prawa pracownicy, majątek, 
naleŜności, zobowiązania  przechodzą do nowej jednostki. JeŜeli operacja będzie wykonana 
na koniec roku, odbędzie się bez ponoszenia kosztów, natomiast  w trakcie roku wymaga 
dodatkowych nakładów finansowych. Przesunięcie tej decyzji w czasie spowoduje 
powrócenie do tematu w trakcie roku i poniesienie dodatkowych kosztów. 
Przepływ środków finansowych pomiędzy  miastem  a jednostkami następuje drogą 
elektroniczną w czasie rzeczywistym. 
Podobne operacje wykonywane są przy przepływie środków finansowych do szkół zgodnie z 
opracowywanym miesięcznym harmonogramem i nie ma Ŝadnych opóźnień i uwag. 
Pan Andrzej Masztanowicz – poinformował, Ŝe obecnie zakład posługuje się przelewami 
elektronicznymi. Zasady likwidacji zakładu budŜetowego są zawarte w przepisach, których 
naleŜy przestrzegać, ale bez zbędnego pośpiechu. Najemcy powinni być poinformowani o 
zmianie konta bankowego. Nadmienił, Ŝe zakład prowadzi wiele spraw sądowych o 
ściągalność zaleŜności, prowadzi administracyjny nadzór nad wspólnotami i prywatnymi 
zasobami. 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta – stwierdził, Ŝe Rada Miejska uchwala budŜet 
miasta i moŜe dokonać zmian w jego projekcie a tylko projektodawcą jest Burmistrz Miasta. 
W projekcie budŜetu miasta powinny być przeznaczone środki finansowe dla zakładu 
budŜetowego lub jednostki budŜetowej. W przypadku wpisania  jednostki budŜetowej 
wprowadzamy dochody do budŜetu miasta i zwiększają się moŜliwości zaciągania 
zobowiązań  oraz  moŜliwości kredytowe miasta. 
Stwierdził, Ŝe są to korzyści dla miasta. Wszystkie jednostki funkcjonujące na terenie miasta 
przelewają dochody do budŜetu miasta i otrzymują środki finansowe na wydatki. 
Radny Tadeusz śaczek – zwrócił się z zapytaniem, jakie skutki spowoduje nie podjęcie 
przez Radę Miejską proponowanej uchwały na dzisiejszej sesji. 
Pan Arkadiusz Podsędek – Skarbnik Miasta – stwierdził, Ŝe jeśli radni nie podejmą 
uchwały to będzie dalej funkcjonował zakład budŜetowy i naleŜy zmienić projekt budŜetu 
miasta na 2007 rok.  W przypadku ZUK naleŜy zastanowić się nad formą organizacyjną, w 
jaką naleŜy przekształcić zakład. 
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 W ZGM sprawa jest jednoznaczna, jest to zakład, który powinien zaspokajać potrzeby  
mieszkaniowe mieszkańców. Najkorzystniejszą formą jest przekształcenie w jednostkę 
budŜetową na koniec roku. 
Radny Jacek Haczykowski – przedstawił opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta. 
                                        / stanowi  załącznik / 
 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła większością głosów  
                                 U c h w a ł ę  Nr III/38/2006  
                            10 „za „ 2 „ przeciw”, 7 „wstrzymujących”  
 
19/Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/119/2003 Rady Miejskiej w  
Łowiczu z dnia 27 listopada 2003 r. w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych 
dotyczących przewozu osób i bagaŜu taksówkami osobowymi na terenie Miasta  
Łowicza – przedstawiła Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych. 
                                        /stanowi załącznik / 
Radny Jacek Haczykowski – zwrócił się z zapytaniem, dlaczego nie określono wielkości 
herbu w uzasadnieniu uchwały. 
Pani Alina Guszlewicz- stwierdziła, Ŝe propozycja oznakowania jest zgodna z wnioskiem  
taksówkarzy,ustalono wielkość prostokąta a nie wielkość herbu. 
Radny Jacek Haczykowski – stwierdził, Ŝe taksówkarze uczestniczący w posiedzeniu 
Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta obawiali się, Ŝe propozycja oznakowania moŜe nie 
mieścić się na wszystkich szybach tylnich drzwi. 
Pani Alina Guszlewicz- stwierdziła, Ŝe po uzgodnieniu z taksówkarzami i zrzeszeniem 
transportu ustalono, Ŝe proponowana wielkość oznakowania mieści się na drzwiach kaŜdego 
samochodu. 
Radny Ryszard Szmajdziński – poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji Gospodarczej  
i Rozwoju Miasta dyskutowano nad wielkością liter, wielkością napisu „Łowicz”.  
Komisja proponowała określenie wielkości herbu dlatego naleŜało to doprecyzować.  
Obecnie dyskutuje się nad innym projektem uchwały, gdzie wielkość oznakowania ujęta 
została w kwadracie o proponowanych wymiarach. 
Radny Józef Więcek – zaproponował, aby dopisać, Ŝe herb powinien być umieszczony 
pomiędzy napisem Łowicz a numerem taksówki. 
Pani Alina Guszlewicz- stwierdziła, Ŝe propozycja oznakowania jest opracowana zgodnie  
z propozycją zainteresowanych przedsiębiorców. 
Radny Maciej Mońka – poinformował, Ŝe członkom Komisji Gospodarczej i Rozwoju  
Miasta głównie zaleŜało, aby oznakowanie było jednakowe dla wszystkich.  
Radny zaproponował, aby do projektu uchwały dołączyć załącznik Nr 2 stanowiący wzór 
oznakowania lub nie przyjmować proponowanej uchwały. 
Radny Jacek Haczykowski –poinformował, Ŝe Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 
opiniowała  inny projekt uchwały. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński – Burmistrz Miasta zaproponował, aby dopisać, Ŝe wzór 
oznakowania stanowi załącznik.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował 5 minut  przerwy celem ustalenia zmian w 
projekcie uchwały. 
Radny Jacek Haczykowski –poinformował, Ŝe Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta po 
uzgodnieniach proponuje,aby  § 14 pkt.1brzmiał  „Przedsiębiorca jest zobowiązany zamieścić 
na taksówce widoczny po dwóch stronach pojazdu na szybach trójkątnych bocznych, tylnich 
drzwi, numer boczny, nazwę miasta Łowicza i herb miasta Łowicza w prostokącie  
o wymiarach: wysokość-16cm,szerokość 11 cm / według wzoru graficznego stanowiącego 
załącznik Nr 2/”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby przegłosować poprawkę zgłoszoną 
przez Radnego Jacka  Haczykowskiego.  
                  19 „za” 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”  
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                 U c h w a ł ę  Nr III/39/2006  
                               19 „za „ 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”  
                                       /stanowi załącznik / 
 
20/Projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  
Miejskiej w Łowiczu na 2007 rok – przedstawił Przewodniczący Komisji  
                    Radny Tadeusz śaczek / stanowi załącznik/ 
                           Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła jednogłośnie 
                                 U c h w a ł ę  Nr III/40/2006  
                            19 „za „ 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”  
Ad. 10. 
 
Plany pracy Rady Miejskiej na 2007 rok – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                  / stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi lub inne 
propozycje. 
Pan Krzysztof Jan Kaliński – poinformował, Ŝe do planu pracy wpisane są najpilniejsze i 
zasadnicze tematy. Radni mogą zgłaszać inne propozycje do planu pracy Rady. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie planu pracy Rady Miejskiej      
                            17 „za „0 „przeciw” ,2 „wstrzymujących”  
Plany pracy Komisji na I półrocze 2007 roku przedstawili: 
Przewodniczący  Komisji BudŜetu i Finansów Radny Grzegorz  Wojciechowski  
                            / stanowi  załącznik / 
                             Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie planu pracy Komisji       
                            18 „za „0 „przeciw” ,1 „wstrzymujących”  
Przewodniczący Komisji  Gospodarczej i Rozwoju Miasta Radny Jacek Haczykowski  
                           / stanowi  załącznik / 
                             Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie planu pracy Komisji       
                            19 „za „0 „przeciw” ,0 „wstrzymujących”  
Przewodniczący Komisji  Mieszkaniowej i Socjalnej Radny Krzysztof Zieliński  
                             / stanowi  załącznik / 
                             Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie planu pracy Komisji       
                            18 „za „0 „przeciw” ,1 „wstrzymujących”  
 
Przewodniczący Komisji  Społecznej Radny Piotr Pochwała  
                             / stanowi  załącznik / 
                             Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie planu pracy Komisji       
                            18 „za „0 „przeciw” ,1 „wstrzymujących”  
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe  plany pracy Rady i Komisji  zostały przyjęte  
i będą przekazane do realizacji Naczelnikom i Dyrektorom jednostek celem przygotowania 
materiałów pod obrady Rady i Komisji. 
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Ad.11. 
 
Informację Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych Ŝądań wynikających  
 z art. 36 ust.1-3 i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art. 37 ust.6 i 7 ustawy 
 z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
 (Dz. U. z 2003 r Nr 80 poz. 717 z  późn. zm.) –przedstawiła Pani A.Gajewska  
                                /stanowi załącznik / 
                          Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe informacja została przyjęta przez Radę 
Miejską do wiadomości. 
 
Ad. 12.  
 
Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami  
–przedstawił  Pan K.J.Kaliński Burmistrz Miasta  
                        /stanowi załącznik / 
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta- zwrócił się do Naczelnika Wydziału Spraw 
Społecznych o przedłoŜenie na następną Sesję informacji o dotacjach dla organizacji 
pozarządowych realizujących zadania publiczne w 2006 roku. 
Poinformował, Ŝe w najbliŜszym czasie planowane jest spotkanie z Wójtami gmin: Łowicz, 
Zduny, Nieborów w sprawie złoŜenia wniosku o pozyskanie środków unijnych.  
Podziękował Dyrektorowi ZUK Panu Januszowi Michalakowi za dotychczasową współpracę. 
W związku z wyborem na stanowisko Starosty Powiatu Łowickiego, został urlopowany. 
 
Na 14 lutego br. planowana jest uroczysta Sesja Rady  Miejskiej  w sali barokowej 
Muzeum, na której będą  wręczone tytuły ”Honorowego Obywatela Miasta Łowicza” 
przyznanych Ŝołnierzom Armii Krajowej  i Panu Wiesławowi Wysockiemu. 
 
 Ad.13.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe radni mogą zgłaszać interpelacje na piśmie do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, po uprzednim odczytaniu. 
Interpelacji i zapytań nie  złoŜono.  
Radna Ewa Zbudniewek  nawiązała do 25 rocznicy utworzenia  Solidarności i przedstawiła 
kilka swoich refleksji. Poinformowała, Ŝe wiele osób  z Rady Miejskiej nie pamięta tamtych 
czasów. Stwierdziła, iŜ Pan Wojciech Gędek nie był internowany. Według Radnej Pan 
Wojciech Gędek  po kilkugodzinnej rozmowie w Komendzie Policji  powrócił do domu. 
Stwierdziła, Ŝe pomijani są podczas uroczystości miejskich  pierwsi organizatorzy łowickiej 
Solidarności, pierwszym Przewodniczącym  był Pan Adam Skoneczny, a następnym 
Przewodniczącym był Pan Jacek Skierski, trzecim Przewodniczącym był Pan Wojciech 
Gędek. Poinformowała, Ŝe obecnie jesteśmy w okresie pomiędzy rocznicą  wprowadzenia 
stanu wojennego a przewiezieniem do Łowicza 1 grupy osób internowanych.  
W nocy z 2 na 3 stycznia 1982 roku około 200 osób zostało przewiezionych do Zakładu 
Karnego w Łowiczu. Poinformowała, Ŝe w dniu 6 stycznia 1982 r  nawiązała z nimi kontakt. 
   Stwierdziła, Ŝe wiele dramatów z tego okresu nie zostało jeszcze wyjaśnionych. Do obecnej 
chwili nie ustalono ile osób zmarło  w tym okresie, poniewaŜ nie działały telefony. 
Nie wiadomo jakie były straty podczas powodzi w Płocku, dopuszczono do zamarznięcia 
tamy w Włocławku. Prawdopodobnie było wiele ofiar w ludziach. Często internowano 
rodziców a dzieci pozostawiano  najbliŜszej rodzinie lub przekazywano do Domu Dziecka. 
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Poinformowała, Ŝe wydawane były paszporty w jedną stronę i wiele osób zmuszonych było 
do wyjazdu zagranicę. Były sytuacje, Ŝe internowani nie mogli brać udziału w pogrzebach 
najbliŜszych osób. Podczas przewoŜenia osób internowanych z jednego więzienia do 
drugiego, urządzono spacer więźniów po ścieŜce zdrowia i wiele osób miało duŜe obraŜenia. 
Często chorzy na serce byli przewoŜeni w kajdankach do szpitala i prowadzeni po schodach. 
Stwierdziła, Ŝe w tym okresie wydarzyła się tragedia narodu, poniewaŜ sterroryzowano 
społeczeństwo. Pomimo trudnych warunków bytowych wiele osób było sobie Ŝyczliwych. 
Obecnie w społeczeństwie brak tej solidarności narodowej i trudno będzie ją odbudować. 
 
 Ad.14.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby następna Sesja odbyła się w dniu  
23 stycznia 2006 r o godz.13-tej z następującymi tematami: 
 
Informacja o działalności MOPS za 2006 rok i plan zamierzeń na 2007 rok. 
Kalendarz planowanych imprez miejskich na 2007 rok. 
 
Ad. 15.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za dyskusję i udział w posiedzeniu. 
Na tym zakończono obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                          Sekretarz  Sesji                                   Przewodniczący Rady 
 
A.Dutkiewicz                            Jacek  Haczykowski                               Henryk   Zasępa  
 
 
 
 


